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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de artikel 45 vragen over verduurzaming van evenementen.
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Inleiding
Op 27 februari 2020 hebben D66 en de PvdA vragen gesteld over verduurzaming van evenementen. 
In deze informatienota vindt u de vragen en de beantwoording daarvan.

Vooraf
In januari 2019 heeft wethouder Schuttenbeld mondelinge vragen beantwoord van D66 over het 
verplicht stellen van herbruikbare bekers tijdens evenementen. Zij heeft toen onder andere 
aangegeven dat zij eerst in gesprek wil met de de festivalorganisaties en dat een verplichting over 
ongeveer twee jaar het geval kan zijn. Het college heeft daarna de volgende ambities vastgesteld: 

 Er mag vanaf 1 januari 2021 geen gebruik meer worden gemaakt van eenmalig plastic.
 Er wordt vanaf 1 januari 2021 gebruik gemaakt van groene energie en mobiele accu’s. Alleen 

als het echt niet anders kan, mag nog gebruik gemaakt worden van aggregaten. Deze 
aggregaten moeten dan wel draaien op een duurzame bron, bijvoorbeeld blauwe diesel. 

 Toegankelijkheid: in 2021 geldt dat iedereen het evenement moet kunnen bezoeken.

Om deze ambities te realiseren zijn we met de organisatoren in gesprek. De focus ligt in eerste 
instantie op stimuleren en begeleiden. Hiervoor hebben we Green Events ingeschakeld. Green Events 
is een adviesbureau op het gebied van duurzame evenementen. Op 12 november 2019 heeft een 
breed bezochte bijeenkomst voor evenementenorganisatoren plaatsgevonden. Green Events heeft 
daar een eerste presentatie gegeven. Tevens is bestuurlijk het belang van duurzaamheid bij 
evenementen benadrukt. Dit is goed ontvangen door de aanwezigen. In maart en april zou het traject 
starten om in samenwerking met de organisatoren te komen tot realisering van de ambities per 1 
januari 2021. Als gevolg van het corona virus beraden we ons op een alternatief proces. 

In dit kader is het ook goed om te melden dat er in de  Europese Unie vanaf 3 juli 2021 een 
verbod geldt voor wegwerpplastics. Zie https://www.khn.nl/nieuws/verbod-op-plastic-bestek-borden-en-
rietjes-wat-nu.

Beantwoording vragen
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de invoering van het verplicht gebruik maken van 
herbruikbare bekers op festivals en evenementen?
We hebben als ambitie geformuleerd dat er vanaf 1 januari 2021 alleen gebruik wordt gemaakt van 
herbruikbare bekers. In maart en april zouden we gaan we hierover met de evenementenorganisatoren 
in gesprek gaan. We beraden ons op een alternatief proces. 

Is er reeds gestart met verkennend onderzoek naar de mogelijkheden voor alternatieven op disposable 
bekers? Is er zicht op de kosten die de invoering met zich mee kan brengen? Is er zicht op wat 
mogelijke besparingen kunnen opleveren?
Green Events neemt de organisatoren per thema mee in bestaande oplossingen en geeft aan welke 
stappen organisatoren kunnen nemen om te voldoen aan de duurzaamheidsambities. Daarna worden 
vergelijkbare evenementen geclusterd en worden thema’s die nog verdieping behoeven in 
groepsverband verder besproken en uitgewerkt. Mochten organisatoren dan nog extra hulp nodig 
hebben bij het maken van een duurzaam stroom-, grondstoffen- en/of circulair cup plan, dan bestaat er 
ook nog de mogelijkheid om te kiezen voor een quick scan voor één van deze thema’s.

https://www.khn.nl/nieuws/verbod-op-plastic-bestek-borden-en-rietjes-wat-nu
https://www.khn.nl/nieuws/verbod-op-plastic-bestek-borden-en-rietjes-wat-nu
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Zijn er gesprekken gevoerd met ondernemers uit de stad over de gevolgen van invoering van het 
verplichten van herbruikbaar plastic? Zo ja, wat zijn de eerste uitkomsten hiervan? Indien nee, waarom 
niet?
Wij hebben over dit onderwerp overleg gevoerd met het bestuur van de Koninklijke horeca Zwolle. De 
horeca in Zwolle is zich bewust van het belang van duurzaamheid en wordt graag betrokken bij het 
proces voor verduurzaming van evenementen. Er is afgesproken de Zwolse horeca in dit proces actief 
te betrekken.

Is reeds verkend wat er gedaan moet worden om de Apv aan te passen?
Ja. De uitkomst van deze verkenning is dat de Apv niet hoeft te worden aangepast om een vergunning 
te kunnen weigeren op grond van duurzaamheid of om daaraan duurzaamheidsvoorwaarden te 
verbinden. Weigering kan op basis van artikel 1:8 van de Apv. De weigeringsgrond is dan het belang 
van de bescherming van het milieu. Voorwaarden verbinden aan de vergunning kan op grond van 
artikel 1:5 van de Apv.

Per wanneer zal er in Zwolle het gebruik van herbruikbaar plastic verplicht zijn?
Uitgangspunt is dat het gebruik van herbruikbaar plastic verplicht is vanaf 2021. 

Is er onderzoek gedaan naar de aanleg van stroom-en waterpunten op veelgebruikte 
evenementenlocaties? Zo ja, wat zijn de eerste uitkomsten hiervan? Indien nee, waarom niet?
Ja. Op bijna elke evenementenlocatie is een stroompunt aanwezig. Dit stroompunt is echter vaak 
onvoldoende voor de grote evenementen omdat daarvoor krachtstroom nodig is. Daarom hebben we 
onderzoek gedaan naar de mogelijkheden voor de aanleg van krachtstroom op het Grote Kerkplein en 
in park de Wezenlanden. Voor het Grote Kerkplein zijn we hiermee in een vergevorderd stadium. We 
verwachten dat dit onderzoek voor de zomer is afgerond en weten dan ook welke investering daarvoor 
nodig is. 
Voor park de Wezenlanden moet voor de realisering van krachtstroom moet gebruik gemaakt worden 
van de trafo in het provinciehuis. Dit is vooralsnog niet mogelijk op grond van de veiligheidseisen die 
de provincie stelt voor de toegang tot het provinciehuis. We richten ons daarom in eerste instantie op 
het Grote Kerkplein. 

Op bijna elke evenementenlocatie in Zwolle is een waterpunt aanwezig. Via een zogenaamde 
standpijp van Vitens is het mogelijk om de beschikking over water te krijgen. Als er warm weer wordt 
verwacht en de GHOR adviseert om extra water te verstrekken, is dat mogelijk. 

Openbaarheid
Ja.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Ingrid Geveke
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